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Šį projektą bendrai finansuoja Europos Sąjunga.
Išreikštos nuomonės ir požiūriai yra tik autoriaus (-
ių) nuomonė ir nebūtinai atspindi Europos
Sąjungos ar Europos Komisijos požiūrį ir nuomonę.
Nei Europos Sąjunga, nei kita finansavimą teikianti
institucija negali būti už jas atsakingos.

Susisiekite
su mumis:
www.perspektyvos.org

Kaltinamųjų su
intelekto ar (ir)
psichosocialine
negalia įtraukties ir
teisės į teisingą teismą
užtikrinimas

ĮGALINTI
tu gali dalyvauti teismo
posėdyje,

teismo darbuotojai turi
klausytis, ką tu sakai,

tu gali priimti sprendimus,

teismo darbuotojai turi
gerbti tavo poreikius.

pakartoti klausimą,

paaiškinti informaciją.

   Pavyzdžiui, poreikis gali būti:

Svarbi informacija

vilnius@perspektyvos.org
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Teismo pastatas 



1. Pasakyti savo nuomonę tau -----
---patogia forma. 

2. Būti išklausytam teisėjo. 

3. Turėti nemokamą advokatą.

4. Paprašyti pagalbininko, kuris ----
---padėtų suprasti informaciją.

Kokios yra mano teisės?

Teisme tu gali prašyti:

Ką aš turėčiau žinoti?

policija sako, kad asmuo su
negalia pažeidė įstatymą,

policija prašo asmens su
negalia papasakoti apie

Asmenys su negalia kartais
dalyvauja teisingumo sistemoje.

Pavyzdžiui, kai:

      kitą žmogų. 

savo teises,

ko tu gali paprašyti
teisme,

ko tu negali daryti
teisme.

Šis lankstinukas tau
padės sužinoti:

Ko aš galiu prašyti?
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© Europos lengva suprantamos
kalbos logotipas yra "Inclusion
Europe" nuosavybė.

Tu gali:

reikia pasiekti teismą,
reikia suprasti informaciją.



5. Paprašyti pagalbos, kai:

daugiau laiko,

paaiškinti informaciją
paveikslėliais,

paaiškinti informaciją
simboliais,

pagalbos iš žmogaus, 

prašyti paaiškinti,

 

      kuriuo pasitiki,

      kas vyksta.

raštu,
pasakyti žodžiu,
gestų kalba.

Pavyzdžiui, 

socialinis darbuotojas,
psichologas,
šeimos narys.

Pagalbininkas gali būti:


